
Het jaarverslag van de secretaris over 2024 
In het kalenderjaar 2024 vergaderde het bestuur van de regio 6 keer. De

vergaderingen werden bij toerbeurt door een van de bestuursleden voorgezeten

omdat we nog steeds niemand hebben gevonden die die voorzittersrol wil

vervullen. Tijdens de vergaderingen werd geregeld aandacht besteed aan de

geringe animo voor het klimmen in verenigingsverband voor (jong)volwassenen.

Ook de belangstelling van onze jeugd is tanende; de jeugdcommissie verzet veel

werk voor een gering aantal kinderen. Dat heeft er mede toe geleid dat de

jeugdcommissie (Arnout Karin en Hanneke) het bestuur heeft laten weten haar

werkzaamheden te gaan staken aan het eind van 2024.

Net als in voorgaande jaren werd de jaarlijkse activiteitenkalender als bijlage bij de

Hoogtelijn rondgestuurd aan onze leden. Deze activiteitenkalender stond, zoals bij

ons gebruikelijk, bomvol met activiteiten van de jeugdcommissie, de

wandelcommissie en de klimcommissie.

Daarnaast organiseerde het bestuur nog een Regiodag waarvoor alle leden werden

uitgenodigd en een Kaderdag voor kaderleden. De Regiodag werd gehouden in 
het klimbos bij Bergen op Zoom waar verschillende leden van de gelegenheid 
gebruik maakten om dit parcours te leren kennen

De kaderdag werd gehouden rond Sy in België waar we genoten van een 
wandeling die was uitgezet door Martin Pegels en hebben overnacht in de Herberg 
in Sy. Enkele vergaderingen werden bijgewoond door Levi Sulkers die aangaf wel 
belangstelling te hebben voor een bestuursfunctie.
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